
Referat 

Sundby Sogns menighedsråd 

Mødedato: 17.04.2024 

Deltagere: Lise Damkjær, Ulrik Baad, John Fl. Christensen, Line Hage, Ingrid Gadager Jørgensen, Winnie 

Vestergård, Birte Kaiser, Helmer Munch Andersen, Christina Gerion Johansen, Julie Tranberg Kn. Nikolajsen, 

Dorthe Brandenborg Frederichsen 

Pernille Wilby: Personalerepræsentant, Mia Andersen: referent 

Afbud: Niels Jørgen Vad Pedersen, Line Lerche Bødker, Anette Køhler Petersen, Inger Michelsen, Christine 

Beck ( kom senere), Ida Nielsen (kom senere) 

Mødepunkt           Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden  Klima punktet er ikke nødvendigvis med summe 
møde 

2 Konstatering af beslutningsdygtighed 
(B) 

Rådet er beslutningsdygtigt 

3 Præstebolig – status og næste skridt 
(B) (bilag) 

Provstiudvalget har godkendt at et sogn kan have to 
præsteboliger. Det er positive overfor et køb på op 
til 10 millioner. Vi skal selv undersøge 
finansieringen som skal videre til en eventuel 
godkendelse i budgetudvalget for stiftet.  
Ida ankom kl. 19.12. Lise gennemgik bilaget for 
udgifterne til Frankrigsgade. Christine kom kl. 
19.35. Fordele og ulemper ved køb af bolig blev 
fremlagt af flere. Processen kører videre i forhold til 
at stiftsbeslutning først skal være positiv og først 
derefter træffes den endelig beslutning om bolig, 
når der foreligger en konkret bolig at tage stilling til. 
Der på det tidspunkt blive indkaldt til et 
ekstraordinært menighedsrådsmøde. Der var 
enighed i rådet om denne beslutning.   

4 MR-valg: Hvem stiller op? Hvem vil vi 
invitere til orienteringsmøde 14. maj 
kl. 19? 

Fra dem der var til stede på mødet vil 11 stille op 
igen og en er endnu ikke afklaret.   

5 Klima – forslag fra Julie (bilag)  Vi får printet skemaet ud til næste møde, så vi ved 
hvad det indebærer. Julie, Birte, Dorte og Ida taler 
sammen om hvor det vil give mening at gøre noget 
og eventuelt indenfor ideerne fra Folkekirken 
Grønne omstilling til næste gang 

6 pause  



7 Store Bededøgn 26/4 – hvem vil 
skrive bønner? Og hvem vil være 
vært 1-2 timer? 

 

8 Orientering 

a. Nationalmuseets 
godkendelse af 
renovering af 
mosaikvinduer i 
kirken: Vi skal 
indsende supplerende 
materiale 

b. Line og Lise på 
pastoralseminariet 

c. 1. juni Visionsdag 
”Dejlig er jorden” i 
Esrum 

d. Spisefællesskaber 8/5 
e. Ingrid forlænges til 

1/9 
f. Åndeligt søgende og 

Folkekirken (Sundby 
på programmet i 
Odense Domkirke) 

g. Der var 8 
konfirmander, der 
blev døbt 30/3 med 
grillfest på 
kirkepladsen 

h. Der skal indføres 
arbejdstidsregistrering 
for personalet senest 
1/7-24 

 

9 eventuelt Lise har søgt Udviklingsmidlerne i provstiet til 
labyrinten.  
30.4. budgetsamråd om kirkeudvikling 2025. Slut 
august får vi ligningsmidlerne at vide og vi kan 
derefter lave budget.  
Christine har fået god respons på oplag om Amager 
gruppen om genbrug af konfirmationstøj og 
allerede fået en masse tøj ind.  

 




